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ODDÍL KRAJ DR M Ž a b c d e f g h i j k l
1 HB Ostrov VY 8 5 3 A B C D E A B C
2 AC Sparta Praha PH 7 3 4 A B C A B C D
3 TJ Ostrava KST MS 6 5 1 A NH C D E A
4 SF SKK EL Niňo Praha PH 6 5 1 A B C D E A
5 TTC Elizza Praha PH 6 4 2 A B C D A B
6 SKST Hodonín JM 5 2 3 A B A B C
7 TTC MS Brno JM 5 3 2 A B C A B
8 SKST Havířov MS 5 3 2 A B C A B
9 TJ Sokol PP Hradec Králové HK 4 4 0 A B C D

10 TT Moravský Krumlov JM 3 0 3 A B C
11 SKST Liberec LI 3 3 0 A B C
12 SK Přerov OL 3 2 1 A B A
13 TJ Slavoj Praha PH 3 1 2 A A B
14 SKST Děčín UL 3 1 2 A A B
15 SVS Hradec Králové HK 2 0 2 A B
16 TJ Sokol Jaroměř-Josefov 2 HK 2 1 1 A A
17 MK Řeznovice JM 2 1 1 A A
18 MSK Břeclav JM 2 0 2 A B
19 SK Dobré KH 2 0 2 A B
20 KST Nový Jičín MS 2 2 0 A B
21 TTC Ostrava 2016 MS 2 2 0 A B
22 TTC Ústí nad Orlicí PA 2 0 2 A B
23 SK Slavia Praha PH 2 2 0 A B
24 Slovan KST Bohnice PH 2 1 1 A A
25 TJ AVIA Čakovice PH 2 1 1 A A
26 SKST Vlašim SČ 2 0 2 A B
27 TTC Litoměřice UL 2 2 0 A B
28 KST Zlín ZL 2 2 0 A B
29 DTJ Hradec Králové HK 1 1 0 A
30 TJ Sokol Stěžery HK 1 1 0 A
31 TJ Tatran Hostinné HK 1 1 0 A
32 ČZ Strakonice JČ 1 1 0 A
33 KST ZŠ Vyšší Brod JČ 1 0 1 A
34 SK Domeček Soběslav JČ 1 1 0 A
35 TJ Sokol Studená I. JČ 1 1 0 A
36 TJ Sokol Vodňany JČ 1 1 0 A
37 TTC Kovářov JČ 1 0 1 A
38 KST Blansko JM 1 0 1 A
39 KST Sokol Znojmo-Orel Únanov JM 1 1 0 A
40 TJ Agrotec Hustopeče JM 1 1 0 A
41 TJ Holásky JM 1 1 0 A
42 TJ Jiskra Strážnice JM 1 1 0 A
43 TJ Sokol Lanžhot JM 1 1 0 A
44 TTC Koral Tišnov JM 1 1 0 A
45 KST Karlovy Vary KV 1 1 0 A
46 SKST Chodov KV 1 1 0 A
47 TJ Lomnice KV 1 0 1 A
48 TTC Karlovarsko 2020 KV 1 1 0 A
49 Lokodepo Liberec LI 1 1 0 A
50 PINK! Liberec LI 1 1 0 A
51 TTC Hrádek nad Nisou LI 1 1 0 A
52 KST Slezan Opava MS 1 1 0 A
53 MH Stolní tenis Ostrava MS 1 0 1 A
54 SK - Svinov MS 1 0 1 A
55 TJ Sokol Brušperk MS 1 1 0 A
56 TJ Sokol Děhylov MS 1 0 1 A
57 TJ TŽ Třinec MS 1 1 0 A
58 TTC Frýdek-Místek MS 1 0 1 A
59 TTC FRÝDLANT MS 1 1 0 A
60 TTC Siko Orlová MS 1 1 0 A
61 TJ Sokol Čechovice OL 1 1 0 A
62 TJ Sokol Štíty OL 1 0 1 A
63 Jiskra Heřmanův Městec PA 1 1 0 A
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64 T.J. Sokol Chrudim PA 1 0 1 A
65 TJ Jiskra Holice PA 1 1 0 A
66 TJ Sokol Borová PA 1 1 0 A
67 TJ Tesla Pardubice PA 1 1 0 A
68 KT Praha PH 1 1 0 A
69 TJ Sokol Stodůlky PH 1 0 1 A
70 KST Klatovy PN 1 0 1 A
71 SKUŘ Plzeň PN 1 1 0 A
72 TJ Dobřany PN 1 1 0 A
73 TJ Sokol Bor PN 1 1 0 A
74 TJ Sokol Plzeň V PN 1 0 1 A
75 Union Plzeň PN 1 1 0 A
76 KK Rakovník SČ 1 1 0 A
77 SKC Zruč nad Sázavou Tennisline SČ 1 1 0 A
78 ST Euromaster Kolín SČ 1 1 0 A
79 STC Slaný SČ 1 1 0 A
80 TJ AŠ Mladá Boleslav SČ 1 0 1 A
81 TJ Slovan Lochovice SČ 1 1 0 A
82 TJ Sokol Mnichovo Hradiště SČ 1 1 0 A
83 TJ Tatran Sedlčany SČ 1 1 0 A
84 TSM Kladno SČ 1 0 1 A
85 TTC Bělá pod Bezdězem SČ 1 1 0 A
86 TTC Brandýs n.L SČ 1 0 1 A
87 TTC Říčany SČ 1 1 0 A
88 KST Apollo Ústí nad Labem UL 1 1 0 A
89 KST Kalich Litoměřice UL 1 0 1 A
90 SK Štětí UL 1 1 0 A
91 SKP Sever Ústí nad Labem UL 1 0 1 A
92 SKST Baník Most UL 1 1 0 A
93 TJ Slavoj Polná VY 1 1 0 A
94 TJ Spartak Pelhřimov VY 1 1 0 A
95 KST Dolní Němčí ZL 1 1 0 A
96 KST Hluk ZL 1 0 1 A
97 TJ DDM Valašské Meziříčí ZL 1 1 0 A
98 TJ Sokol Šarovy ZL 1 1 0 A
99 TJ Sokol Vsetín ZL 1 0 1 A

Hodnocení zaslali
Hodnocení nezaslali



Počet odpovídajících klubů 47 61 31 18 16 17 29 16 15 13 15

Popisky řádků LS ZHOD LS NÁVR ČP ZHOD ČP NÁVR VV STK KR TMK MK RIK KVS
AC Sparta Praha 2 2 1 1
DTJ Hradec Králové 1 1 1 1 1 1 1
HB Ostrov 1 1 1
Klub stolního tenisu Bohnice 1 1 1 1 1 1
KST Apollo Ústí nad Labem 1
KST Blansko 1 1
KST Dolní Němčí
KST Holice 1 1 1
KST Kalich Litoměřice 1
KST Karlovy Vary 1
KST Klatovy 1 1 1 1
KST Slezan Opava 1
KST Sokol Znojmo-Orel Únanov 2 1
KST Zlín 2 2
KST ZŠ VYŠŠÍ BROD 1 1
KT Praha 1 1 1 1
Lokodepo Liberec 1 1
MH stolní tenis Ostrava 1 1 1 1
MK Řeznovice 1 1 1
MSK Břeclav 1
PINK! Liberec
SF SKK EL NIŇO PRAHA 1 1 1
SK - Svinov 1 1 1 1
SK Dobré 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
SK Domeček Soběslav 1 1 1 1 1 1 1 1 1
SK Přerov 1908 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
SK Štětí 1
SKC Zruč nad Sázavou 1 1 1 1 1 1
SKP Sever Ústí nad Labem 1 1 1 1
SKST Baník Most
SKST Děčín 1 2 2
SKST Havířov 1 1 1 1 1 1 1 1
SKST Hodonín 1 1 1
SKST Chodov 1 1 1
SKST Liberec 1 1 1 1 1 1 1
SKST Vlašim 1 1 1 1
SKUŘ Plzeň 1 1
Sokol Plzeň V. 1
ST EUROMASTER Kolín 1 1 1
STC Slaný 1 1
SVS Hradec Králové
T.J. Sokol Chrudim
T.J. Sokol Vsetín 1
Table Tennis Club Koral Tišnov 1 1 1
TJ Agrotec Hustopeče 1 1 1
TJ AŠ Mladá Boleslav 1
TJ AVIA Čakovice
TJ ČZ Strakonice
TJ Dobřany 1 1 1 1 1 1
TJ Holásky 
TJ Jiskra Heřmanův Městec 1 1 1
TJ Lomnice 1 1
TJ Ostrava KST 1 1 1
TJ Ostrava MH 1 1 1
TJ Slavoj Polná 1 1 1 1
TJ Slavoj Praha 1
TJ Sokol Bor 1 1
TJ Sokol Borová 1 1
TJ Sokol Brušperk 1
TJ Sokol Čechovice 1
Tj Sokol Děhylov 1
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2
TJ Sokol Lanžhot 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště 1 1 1 1
TJ Sokol PP Hradec Králové 1 1
TJ Sokol Stěžery 1 1 1 1 1
TJ Sokol Stodůlky 1 1 1 1



TJ Sokol Studená I. 1 1 1
TJ Sokol Šarovy
TJ SOKOL ŠTÍTY 1 1 1 1 1 1 1 1
TJ Sokol Vodňany 1 1 1 1
TJ Sokol Vsetín 1 1 1 1 1 1 1 1
Tj Spartak Pelhřimov 1 1 1
TJ Tatran Hostinné 1 1 1 1
TJ Tatran Sedlčany 1 1
TJ TESLA Pardubice 1 1
TJ TŽ Třinec 1 1 1 1
TT Moravský Krumlov 1 1 1 1
TTC Bělá pod Bezdězem 1
TTC Elizza Praha 1 1 1 1 1 1
TTC Frýdlant 1 1
TTC Hrádek nad Nisou 2 1 1 1 1 1 1 1 1
TTC KARLOVARSKO 2020 Cheb
TTC Kovářov
TTC Litoměřice 1 1 1 1
TTC MS Brno 3 2 1 1 1 1 1 1 1
TTC Ostrava 2016 1 1 1 1 1
TTC Říčany 1 1 1 1 1 1 1 1
TTC SIKO ORLOVÁ 1
TTC Ústí nad Orlicí 1
Union Plzeň+A4:A94 1
Celkový součet 52 66 31 18 16 18 29 16 15 13 15

Celkem z klubů 47 61 31 18 16 17 29 16 15 13 15
V % z klubů 52,22 67,78 34,44 20,00 17,78 18,89 32,22 17,78 16,67 14,44 16,67
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ODDÍL (KLUB) LIGOVÉ SOUTĚŽE - ZHODNOCENÍ
Zpracoval Miroslav Henžel
AC Sparta Praha Pokud jde o základní část, nemám výhrad. Pokud jde o nadstavbu, za mě a většinu spoluhračů 

je lepší hrát bez nadstavby a když už s nadstavbou, aby sezóna skončila dříve než případně v 
květnu. 

AC Sparta Praha Play off by mohlo navazovat hned po skončení základní části.

DTJ Hradec Králové Bez připomínek
HB Ostrov Za nás vše ok
Klub stolního tenisu Bohnice Umístění našich družstev odpovídá úrovni kádrů v sezóně. U mužů ovlivnilo umístění 

dlouhodobé zranění, ženy odehrály na předpokládané úrovni bez ambice postupu do 1LŽ ( 
proto se vzdaly kvalifikace). Hrací termíny odpovídaly našim představám a požadavkům. K 
herním podmínkám nemáme žádné připomínky. Pouze bychom uvítali větší konzistentnost v 
posuzování průběhu utkání z pozice vrchních rozhodčích. Dle našeho názoru, a v ojedinělých 
případech, došlo k necitlivému a selektivnímu  posuzování situací v utkání podle konkrétních 
hráčů ( a nebo zavřenýma očima nad vším co se děje). Za klub celkově a s ohledem na 
okolnosti můžeme vyjádřit spokojenost

KST Apollo Ústí nad Labem Bez připomínek
KST Blansko Bez připomínek, spokojenost
KST Dolní Němčí Bez připomínek
KST Holice Hraci podminky v nekterych halach jako Havl. Brod priserny, 3 tymy hrajou soucasne, neni 

slyset micek, a ani satnu jsme nedostali, nektere herny jako Pelhrimov by ani nemeli hrat ligu, 
30 stupnu vedro

KST Kalich Litoměřice Bez připomínek
KST Karlovy Vary Naše družstvo sestupuje. S organizací souteže a vedením utkání jsme spokojeni.
KST Klatovy Po několikaleté účasti v této soutěži se opět domníváme, že by bylo lepší hrát skupinu s 12 

týmy a nikoli 10. Soutěž byla po celou dobu vyrovnaná, vyšší počet by kvalitu neovlivnil. 
Sezóna je tak poměrně krátká. 
Náš tým, tak i Slavoj Praha neměl v letošním roce dvojičku. Princip asi zvolen z důvodu větší 
dojezdové vzdálenosti. Dle mého názoru toto mělo částečně vliv na výsledky našich 
odpoledních utkání. Některé naše hráčky odehrály během dne 8 zápasů oproti soupeřkám, 
které hrály pouze jedno utkání, tedy max. 4 zápasy. 

KST Slezan Opava sezona měla kvalitní úroveň
KST Sokol Znojmo-Orel 
Únanov Bez připomínek
KST Sokol Znojmo-Orel 
Unanov ok
KST Zlín Počet hracích kol je ideální. 

Nevyhovují mi termíny ve státní svátky uprostřed týdne, když například člověk pracuje v jiném 
městě.
Bylo by ideální, kdyby se týmy, co spolu jsou ve dvojičce, domluvily a hrály s jedním druhem 
míčků. To je ale samozřejmě nereálné.

KST Zlín Stávající systém se mi jeví být bez problému.

KST ZŠ VYŠŠÍ BROD Bez připomínek
KT Praha Dle našich možností naše účast v pořádku.
Lokodepo Liberec Bez připomínek
MH stolní tenis Ostrava Naše umístění odpovídalo našim možnostem . Nelíbí se nám, že hráčky (cizinky), které 

odehrají 40% utkání mohou hrát play off . Měli by hrát v základní části více utkání.  
extraligového klubu do druhého. 

MK Řeznovice vše funkční
MSK Břeclav Bez připomínek
PINK! Liberec Bez připomínek
SF SKK EL NIŇO PRAHA celková spokojenost
SK - Svinov Některá utkání mužů jsou nepřiměřeně dlouhá.

Nádstavba byla zavedena na základě zvýšeného zájmu o play off. Protažení až do května bylo způsobeno přestavkou kvůli 
MČR mužů a žen, Velikonocím a MČR U21 a U13  

Schvalování hracích místností je na základě plánku a v něm uvedených rozměrů. Počty utkání jsou zavislé na losu, kdy je 
někdy nutné zadat více utkání do jedné hrací místnosti ve stejnou dobu. Za letošní sezónu to je jediná připomínka k hracím 
místnostem zmiňovaných klubů.

Doplnit odpověď.

Termíny o statních svátcích jsou z důvodu chybějícíh termínů pro některé soutěže. Snažíme se jim vyhýbat, ale někdy jsou 
záchanou pro organizaci některých soutěží. Druh míčků není možné nařizovat, v případě dohod je možné skoro vše.

Hledání spravedlivého a vyváženého systému pro účast cizinek a hranici odehraných zápasů (utkání) v závěrečných bojích je 
složité a obtížné. Když už si myslíte, že je vše ošetřeno, tak se najde někdo, kdo přijde na nějakou skulinu a nebo se něco 
přehlídne. Každopádně se budeme problémem hráčů z jiných zemí zabývat.

Jsme si vědomi důležitosti konzistence v posuzování průběhu utkání a bereme Vaše připomínky ohledně necitlivého a 
selektivního posuzování vážně. Budeme se snažit zlepšit tento aspekt pomocí častejší kominukce s rozhodčími, tak aby 
nedocházelo k pocitu, že rozhodování není objektivní. Jsme rádi, že i tak můžete vyjádřit spokojenost s celkovým průběhem 
sezóny.



SK Dobré Opět došlo k rozšíření počtu účastníků Extraligy žen a opět to nic pozitivního nepřineslo. Také 
vydané termíny neodpovídaly předsezónnímu odsouhlasenému schématu - tedy 2 týdny utkání 
a jeden týden volno (hlavně ve II.polovině soutěže). Zcela se tak minul účinkem záměr mít 
přehlednou strukturu hlavně kvůli divákům a veřejnosti. Snaha některých družstev s více 
cizinkami odehrát více utkání v krátké době a pak zase dlouho nic, byla dalšími družstvy 
většinou podpořena a vedením soutěže tolerována. O přínosu povinných TV přenosů mě také 
dosud nikdo nepřesvědčil. Požadujete uvést celkovou spokojenost/nespokojenost - tedy u 
Extraligy vyjadřuji celkovou nespokojenost. K 1.lize připomínky nemám, jen si stále myslím, že 
jedna skupina by byla přínosnější pro mladé hráčky připravované pro Extraligu. Rozdíl v kvalitě 
mezi skupinami A a B se neustále prohlubuje. 

SK Domeček Soběslav Svoji účast hodnotíme jako výbornou, umístili jsme se na 2. místě skupiny A a hrajeme play-off. 
Vzhledem k věku hráčů do 25 let je to velmi dobrý výsledek.
Připomínky k hracímu systému nemáme, podporujeme zachování stávajícího počtu skupin a 
týmů ve všech ligách mužů i žen. Termíny vyhovují, hrací podmínky ve většině heren 
odpovídají požadavkům. Velmi oceňujeme profesionální přístup ředitele soutěží. 

SK Přerov 1908 S organizací soutěže jsme spokojeni. V některých klubech jsou špatné hrací podmínky - malé 
rozměry hrací plochy.

SK Štětí Bez připomínek - spokojenost
SKC Zruč nad Sázavou spokojenost
SKP Sever Ústí nad Labem Měl by se rozšířit počet družstev na 12 jak v extralize žen, tak i v 1.lize žen. Jinak bez 

připomínek, spokojenost s průběhem soutěže.

SKST Baník Most Bez připomínek - spokojenost
SKST Děčín Bez připomínek
SKST Děčín Bez připomínek
SKST Děčín Spokojenost s přiřazením do skupiny, ideálně rozmístěné týmy. Vyrovnanost domácích a 

venkovních zápasů v rámci poloviny
SKST Havířov Celková spokojenost 
SKST Hodonín 2LM - vše OK, spokojenost

3LM - vše OK, spokojenost
ELŽ - nespokojenost, nedostatek termínů -> proto zavést zpět dvoukola, hrací podmínky - 
nedostatečný rozměr 10m x 5m pro nejvyšší českou soutěž, navíc často hned za ohrádkami 
zeď, takže reálně je prostor ještě menší. 
1LŽ - mírná nespokojenost, počet družstev 20 v 1.lize je moc -> zavést jen jednu 1. ligu (možná 
zavést 12 družstev a tím pádem pak rozšířit i 2. ligy na 12 družstev) -> další alespoň trochu 
kvalitní soutěž pro hráčky, takhle máme pouze dvě nekvalitní, náklady zase tak nevzrostou, a 
pokud někdo chce hrát s minimálními náklady, vždy může hrát 2. ligu
2LŽ - OK, plní svůj účel

SKST Chodov Premiérová účast v ELM byla pro nás zajímavou zkušeností. ELM je díky smluvním hráčům a 
vysokou finanční náročností specifickou soutěží, mající určité odlišnosti a nároky. Počet 
družstev je zdá se býti na maximu, 10 je ok. Herní systém a nastavení soutěží není nakloněno 
zapojení začínajících hráčů. Sezónní vytíženost se musí nahrazovat alternativními akcemi. Co 
se týká samotné prestiže, je smutné, že si vítěz odnese pouze titul, nikoli finanční výhru.  

SKST Liberec Bez připomínek
SKST Liberec Bez připomínek
SKST Vlašim Družstvo v ELŽ sestupuje (poslední místo), družstvo v 1LŽ soutěž vyhrálo. Některé hráčky 

nastupovali v obou soutěží a výkonnostní rozdíl obou soutěží je velký. Chápeme ekonomickou 
stránku rozdělení 1LŽ na dvě soutěže, ale přijde nám 20 týmů příliš. Potýkali jsme se také s 
termíny (proto jsme navrhovali dvoukolové pojetí soutěže ELŽ).

Bohužel, kritika je oprávněná a naznačuje několik problémů spojených s neúmyslným rozšířením počtu účastníků Extraligy žen 
a celkovou organizací letošního ročníku. Nejednoznačnost termínů a nedodržování předsezónního schématu byly pro diváky a 
veřejnost nepřehledné, což určitě nechceme v dalším ročníku opakovat. TV utkání mohou být přínosem, ale chvilku to trvá, 
chce to trpělivost. 

Je skvělé, že jste spokojeni s organizací soutěže! Děkujeme za vaši zpětnou vazbu ohledně hracích podmínek. Bohužel, 
informace o hracích podmínkách jsou  mizivé. V letošní sezóně se snažíme o hracích místnostech získat více informací 
prostřednictvím komisařů. Hrací místnosti se schvalují na základě uvedených rozměrů v nákresu. Pokud nějaký oddíl uvádí jiné 
rozměry, než jsou ve skutečnosti, nejsme schopni to zjistit bez informací a prověření na místě, což není úplně jednoduché.

Děkujeme za Vaše hodnocení a návrh ohledně rozšíření počtu družstev jak v extralize žen, tak i v 1. lize žen. Bohužel v 
posledním dotazníku zabývajícím se změny počtu družstev a počtu skupin v ženských soutěžích nebyla většinová shoda. 
Bereme Vaši zpětnou vazbu vážně a budeme ji opět zabývat 

Extraligové kluby žen mají 3 sezónu možnost podílet se na podmínkách soutěže. Bohužel shoda u extraligových ženských 
klubů oproti mužským je skoro nemožná. Dvoukola byla zrušena na základě požadavku většiny klubu. Rozměr hracího prostoru 
10x5 je dán pravidly. Kluby mají možnost si pravidlo o velikosti hracího prostoru rozhodnout. V posledním dotazníku ohledne 
počtu družstev v 1.lize žen se k jedné skupině vyslovil jen zlomek současných klubů. V současnosti zatím beze změny., ale 
zabývat se tím určitě budeme.



SKUŘ Plzeň Ligovou sezónu družstva hodnotím jako úspěšnou. Hrací podmínky byly pocitově v průměru 
lepší než minulé ročníky.

Sokol Plzeň V. Spokojenost 
ST EUROMASTER Kolín Celkově se dá vyjádřit se soutěží spokojenost, ovšem to nevylučuje řadu připomínek, které 

považujeme za konstruktivní směrem k celkovému zlepšení. Doporučili bychom využít 
komisaře kontrolující utkání ke kontrole hracích místností. Byť se úroveň v posledních letech 
zlepšila, jsou místa, která v některém ohledu neplní základní požadavky (rozměry, osvětlení). 
To by taková kontrola prostřednictvím komisařů, poměrně rychle mohla vyřešit. V našich 
soutěži lze vidět trend zásadního poklesu v oblasti rozhodčích. Rezignace na delegaci 
rozhodčích degraduje soutěž. Jsme možná jediným družstvem, které mělo na všech utkáních 
plné obsazení kvalifikovanými nezávislými rozhodčími! 

STC Slaný Bez připomínek - spokojenost
SVS Hradec Králové Bez připomínek
TJ Sokol PP Hradec Králové Za mě spokojenost.
T.J. Sokol Chrudim Bez připomínek
T.J. Sokol Vsetín Nastoupení v neúplné sestavě pod pokutou. Když jde v neúplné sestavě vyhrát zápas, nevidím 

důvod k tomu, aby byla tato věc pokutována. Už tak je tato skutečnost náročná a ještě za to 
musím platit pokuty. I z tohoto důvodu žádnou ligovou soutěž v příští sezóně nepřihlásíme. I 
vzhledem ke skutečnosti, že je hráček nedostatek.

Table Tennis Club Koral 
Tišnov

Celková spokojenost

TJ Agrotec Hustopeče Bez připomínek - spokojenost
TJ AŠ Mladá Boleslav Spokojenost
TJ AVIA Čakovice Bez připomínek
TJ ČZ Strakonice Bez připomínek.
TJ Dobřany V rámci účasti ve 3. lize mužů, skupina A jsme v průběhu soutěže nezaznamenali žádné 

mimořádné události. Úroveň hracích podmínek je různorodá, v některých případech je 
bezesporu co zlepšovat.

TJ Holásky Spokojenost
TJ Jiskra Heřmanův Městec Bez připomínek - spokojenost
TJ Lomnice Naše družstvo nemělo přiřazenou dvojici, takže každé odpolední utkání v celé sezóně (s  

výjimkou utkání s Vyšším Brodem, který na tom byl stejně jako my) jsme hrály s družstvem, 
které nehrálo dopoledne, takže mělo nespornou výhodu, což se nám jeví na hranici 
regulérnosti. Nelze požadovat, že bychom měly mít širší soupisku, neboť není v silách téměř 
žádného družstva mít tolik stejně kvalitních hráček, aby bylo možno do odpoledního utkání 
nasadit jiné hráčky než dopoledne.

TJ Ostrava KST
Ligové soutěže mužů bez problémů.Extraliga žen - nevhodný systém 1 utkání za víkend,utkání 
se hrála v jiných termínech,než jak bylo určeno na začátku sezony.Konkrétně družstvo TJ 
Ostrava KST sehrálo 10 utkání v jiných termínech,než jak bylo určeno v původním rozlosování.

TJ Ostrava MH 
Ligové soutěže mužů bez problémů.Extraliga žen - nevhodný systém 1 utkání za víkend,utkání 
se hrála v jiných termínech,než jak bylo určeno na začátku sezony.Konkrétně družstvo TJ 
Ostrava KST sehrálo 10 utkání v jiných termínech,než jak bylo určeno v původním rozlosování.

Hrací místnosti už se pomocí komisařů letos začaly kontrolovat, včetně požadavku na zvýšenou kontrolu kvality rozhodování 
rozhodčích. Bohužel, ne vždy obdržíme objektivní hodnocení. Budeme se snažit, abychom měli lepší přehled o hracích 
místnostech.

K zlepšení úrovně hracích místností může přispět i informace, že to někde není úplně v pořádku, třeba od rozhodčích nebo 
jiných klubů, případně od komisařů. 

Nepřiřazení dvojičky, bylo z důvodu nevhodných vzdáleností a špatné možnosti umístění jiných družstev do hracích místnosti. 
Chápeme, že tento model není ideální pro žádné družstvo. Budeme na to pamatovat do dalšího ročníku.

Systém jednoho utkání za víkend byl zvolen na základě požadavku většiny extraligových družstev. Změny termímů 
(předehrávky) je záležitost oddílu a jeho soupeřů, jak se dohodnou.

Udělování pokut za opakované odehraní v neúplné sestavě bylo zavedeno z důvodu stále se zvyšujícího počtu takto 
odehraných utkání v předchozích sezónách a poměrně velkým nárustem ke konci sezóny. Informace, že kluby mohou obdržet 
za neúplnou sestavu byla uvedena v Rozpisech soutěží. Stížnosti byly i od klubů (družstev), které hrály v plné sestavě proti 
neúplné (sponzoři, diváci).

Diskuse o počtu týmů v 1LŽ o výkonnostním rozdílu mezi soutěžemi, ale i výkonosti v soutěžích a také o vhodnosti termínů 
jsou otázky, které by měly být pečlivě zváženy s ohledem na zájmy všech nejen účastníků daných soutěží. Při hledání 
optimálního řešení je klíčové vzít v úvahu různé faktory, včetně soutěžní rovnováhy, ekonomické udržitelnosti, ale i zájmu klubů 
a hráčů.



TJ Slavoj Polná Je to naše první zkušenost s třetí ligou. Hodně toho pro nás bylo nové (většinou věci, které se 
na krajské úrovni neřeší), ale se vším si myslím jsme si, z pořadatelského hlediska, dokázali 
poradit a nebylo nic, co by se nám zdálo nepřiměřené nebo nemožné uskutečnit. Co se týče 
systému soutěže - jediné, co bych zmínil je pozdní čas sobotních utkání - některé až 17:00 - při 
utkání, které bude trvat přes 4 hodiny spolu s přejezdem / ubytováním to není úplně ideální. Nic 
jiného asi není potřeba zmiňovat.

TJ Slavoj Praha Bez připomínek.
TJ Sokol Bor Současný systém vyhovující, pravidelné termíny, negativní - příliš dlouhá pauza před play off

TJ Sokol Borová 12 týmu ok,
TJ Sokol Brušperk Bez připomínek
TJ Sokol Čechovice Spokojenost ze hry, ale bohužel sestup.
Tj Sokol Děhylov Spokojenost se stávajícím modelem
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2 Bez připomínek.
TJ Sokol Lanžhot Bez připomínek 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště Účast družstva TJ Sokol MH v první lize naplnila naše očekávání jen z části. Věděli jsme, že 

nebudeme konkurenceschopnými většině družstvům. Doufali jsme ale, zejména v druhé 
polovině soutěže, v nějaký ten vyrovnanější výsledek. Kvalita soutěže je velmi vysoká, o čemž 
svědčí že mnoho hráčů první ligy nastupuje a i boduje v extralize.

TJ Sokol Stěžery Soutěž byla kvalitní a hodně vyrovnaná, o play off i sestup hrálo do posledních kol hodně 
družstev. Počet družstev ideální pro tuto soutěž. Za celou sezónu spokojenost, probíhala v 
pořádku bez žádných přestupků či narušení. Proběhly výrazné posily družstev hrajících o 
sestup po polovině soutěže.

TJ Sokol Stodůlky zvýšení počtu družstev v soutěži na 12

TJ Sokol Studená I. Se současným modelem ligových soutěží souhlasíme. Nedoporučujeme schvalovat pozdější 
začátky sobotních utkání než v 15,00 hod. Při začátcích v 16,30 hod. a déle  se při délce utkání 
běžně přes čtyři hodiny nedá přesunout v klidu do místa konání nedělního utkání. 

TJ Sokol Šarovy Bez připomínek.
TJ SOKOL ŠTÍTY V sezoně 2023/2024 jsme hráli 2LŽ skupinu B. Větší vzdálenosti nám problém nedělaly. 

Naopak, hráčky se na nové soupeřky a nové herny těšily. Pro oddíl to byla vůbec první ligová 
zkušenost. kdy se naše mladé hráčky mohly poměřit s kvalitnějšími soupeřkami. Bohužel jsme 
zaplatili nováčkovskou daň, kdy jsme několik nadějně rozehraných utkání nedokázali dotáhnout 
do vítězného konce. Chyběl nám jeden bod z pěti těsných proher 4:6 a tří remíz. Problém nebyl 
ve výkonnosti hráček, ale v jejich mentálním nastavení. Pocit zodpovědnosti je v koncovkách 
až příliš svazoval.
Los byl pro nás hodně nevyvážený, když jsme v první polovině hráli 2 utkání venku a 7 doma a 
ve druhé polovině naopak. V některých případech nám to neumožnilo v důležitých utkáních 
využít kvalitní hráčku na střídavý start. 
V soutěži bych uvítal větší počet utkání, tj. 12 družstev v soutěži. 
Potěšující bylo uznání vesměs všech soupeřek na kvalitu herny a zázemí, kterým ve Štítech 
disponujeme.
Celkově jsme byly s průběhem celého ročníku velice spokojeni. Samozřejmě až na ten 
konečný výsledek v podobě sestupu.

TJ Sokol Vodňany Zkrácení herního systému. V letošní sezóně jsme do naší Sokolovny dostali dost diváků, ale 
skoro žádný tam nevydrží po celý zápas. Navrhovali bychom zkrácení o 6 zápasů. Nehrálo by 
se poslední kolo jednotlivců a čtyřhry. Vítěz by byl dosažení 7. bodu, popřípadě remíza 6:6.

TJ Sokol Vodňany-1 Zrušení play-off. Jsme toho názoru, že play-off by měla hrát jen profesionální soutěž, což je 
extraliga, popřípadě soutěž, která se do téhle soutěže chce probojovat, což je 1.liga. U 2.ligy a 
3.ligy by měl postupovat vítěz základní části. Nejedná se o profesionální soutěž a měl by 
postupovat tým, který se snaží po celou dobu sezóny. Neměl by postupovat tým, který se snaží 
pouze postoupit do play-off a v play-off nabije sestavu a postoupí. Navíc se nehraje ani play-
out (o sestup), tak proč hrát play-off?

TJ Sokol Vodňany-2 Tenhle bod asi není moc reálný, ale napsat ho chceme. Každý tým stále jenom řeší sjednocení 
hracích míčků. Každý míček je opravdu jiný a chtělo by to zvážit, zda nejde udělat sjednocení. 
Víme, že je obtížné určit, který míček by potom byl ten hrací, ale stálo by to za to.

Play off bylo v době kovidové přerušeno a nyní opět zavedeno na základě zvyšujicího se počtu požadavků na zavedení. 
Navýšení pro 4 družstva bylo zavedeno na zkoušku s následeným vyhodnocením.

Příloš dlouhá pauza před play off byla z důvod konání jiných akcí viz výše odpověď  u AC Sparta Praha

Los není možné vždy upravit ke spokojenosti všem.

Dle posledního šetření nebyl většinový zájem o snížení počtu zápasů v utkání.

Dle rozpisu jsou termíny určeny na 14 a 15 hodinu, dle dohody s RŠ je možné si domluvit i jiné termíny. Při vydání pracovního 
rozlosování byly některé začátky v 17hodin upraveny na základě připomínek hostujícíh družstev. 

Na základě posledního šetření k počtům účastníku v jednotlivých soutěžích, nebyl zájem o navýšení počtu družstev podpořen 
větším počtem družstev.

Dle rozpisu jsou termíny určeny na 14 a 15 hodinu, dle dohody s RŠ je možné si domluvit i jiné termíny. Při vydání pracovního 
rozlosování byly některé začátky v 17hodin upraveny na základě připomínek hostujícíh družstev. 



TJ Sokol Vodňany-3 U týmů, u kterých se před zápasem 2.ligy mužů hrají dámské utkání, tak jejich začátek ať 
začíná min. 3h před mužským. Za sezónu jsme u třech utkání museli čekat, než dohrají dámy a 
nebylo dodrženo zpřístupnění rozehrání 1 hodinu před utkáním.

TJ Sokol Vodňany-4 Snížení požadavků na trenéra. V současné době je požadavek na "B". Získání této kvalifikace 
je zapotřebí trávit týden v Olomouci. Nejsme schopni sehnat člověka, který by si dobrovolně 
ubral týden dovolený a šel si udělat béčko do Olomouce. Buď se musí zavést získání této 
kvalifikace v kraji nebo snížit požadavek na céčko.

TJ Sokol Vodňany-5 U druhé ligy zavést pouze jednotné dresy při nástupu a zahrání prvního kola. Poté se může 
převléci do libovolného dresu. 

TJ Sokol Vsetín Spokojenost
Tj Spartak Pelhřimov Se soutěží jsem celkové spokojeny
TJ Tatran Hostinné OK
TJ Tatran Sedlčany Počet družstev odpovídající. Hrací podmínky se velice liší kvůli použití míčků.

TJ TESLA Pardubice Dlouhá pauza po skončení soutěže před playoff!

TJ TŽ Třinec Celá sezóna proběhla bez problému. Počet družstev (12) je optimální. Hracím podmínkám u 
všech družstev nemáme co vytknout. Dvojice týmů byly vybrány optimálně s ohledem na 
vzdálenosti. Myslím si, že není nutné zajišťovat pití pro hostující týmy protože si každý vozí své 
pití.

TT Moravský Krumlov bez připomínek
TTC Bělá pod Bezdězem Herna ve Slaném je v nevyhovujících zdravotních podmínkách - plíseň na zdech, nehygienické 

zázemí

TTC Frýdlant Vzhledem k počtu družstev ve skupině - 12, jsou 3 družstva sestupující hodně

TTC Hrádek nad Nisou Soutěž probíhala bez problémů. 
Jako oddíl a řekl bych, že nebudeme jediní nerozumíme, proč týmy, kteří jsou oslabeni 
(nastoupili ve 3 hráčích ) mají být ještě potrestáni pokutou. Jako by nestačilo, že už takhle spíš 
prohrají. Být toto pravidlo od druhé ligy, dává to větší smysl, ta se v širším měřítku bere jako 
poloprofesionální. Třetí liga je stále na amatérské úrovni.
Dále by nás zajímalo přezkoumávání schválených heren. Jak je možné, že může být schválena 
herna, která má u stolů, kde se hraje, odlišnou podlahu, jinak vymalováno i jiné osvětlení? ( 
STC Slaný)

TTC Hrádek nad Nisou ...termíny v pořádku,ze zpráv hráčů některé herny v zoufalém stavu,počet týmů v pořádku

TTC KARLOVARSKO 2020 
Cheb

Bez připomínek.

TTC Kovářov byly jsme spokojeny
TTC Kovářov Celková spokojenost, bez připomínek
TTC Litoměřice Letošní sezona konečně po srovnání počtu mužstev na 12 ve 2.lize bez problémů.
TTC MS Brno A Oproti loňskému ročníku větší spokojenost s losem, kdy do "moravské" skupiny B nebyl 

tentokrát zařazen tým až z Prahy. Termíny vyhovující, stejně tak i hrací podmínky (kromě dle 
názoru našeho týmu slabého/problikávajícího osvětlení v hale TJ Sokol Vsetín). Možná jediná 
připomínka směrem k občas až příliš velké benevolentnosti hlavních rozhodčích, kteří dost 
často přehlížejí vulgární vyjadřování u stolu obzvlášť mladých hráček, stejně tak spíše vůbec 
nezasahují při viditelně špatném servisu - nadhoz s rukou hluboko pod stolem/vedle stolu či 
téměř nulový nadhoz (drobné nedostatky může mít samozřejmě každý, nicméně zmíněné 
chyby byly opravu dobře viditelné a děly se poměrně často).

TTC MS Brno A OK, skvělý posun v trestu při nenastoupení ve 4 hráčích - chválím
TTC MS Brno B Letos spokojenost. 
TTC MS Brno B S ženskou druhou ligou jsme byly tuto sezónu spokojené.
TTC MS Brno C Bez připomínek

Udělení pokuty při odehrání ve 3 hráčích je zdůvodněno u odpovědi pro oddíl TJ Sokol Vsetín. O hrací místnost STC Slaný 
nebyla za celou sezónu ani zmíňka, děkujeme za ni, budeme řešit.

Kvalitu rozhodčích menůžeme nijak výrazně zlepšit bez zpětné vazby od klubů, hráčů a hlavně bez chtění samotných 
rozhodčích. Většina rozhodčích u stolu, ale i vrchních je z pořádajících oddílu a málo který (skoro nikdo) nechce řešit situace 
proti svému oddílu. Stejně jak může rozhodčí udělit kartu, může vedoucí družstva napsat stížnost na rozhodčího. Pak je možné 
řešit i tento problém. 

Příloš dlouhá pauza před play off byla z důvod konání jiných akcí viz výše odpověď  u AC Sparta Praha

Každému klubu vyhovuje jiný druh míčků, jde o domácí prostředí. Dále viz odpověď u TJ Sokol Vodňany - 2.

Piný režim není povinný a není nařízen. Jakékoliv poskytnutí pitného režimu je dobrovolné.

Děkujeme za informaci. Spojíme se s klubem a situaci zlepšit.

Je to dané systémem postupů a sestupů v SŘ. Změna je možná pouze na základě schválení konferencí.

Kromě určení s kterým míčkem se bude hrát, jsou i další aspekty, které brání určení jednoho druhu míčku, sponzorství, domácí 
prostředí apod.

Pokud se předchozí utkání prodlouží, posouvá se následné utkání minimálně o 20 minut po dohrání předchozího utkání. 
Pořadatel utkání je povinen zpřístupnit šatnu hostujícímu družstvu minimálně 30 minut před začátkem utkání a minimáně 20 
minut mu umožnit rozehrávku alespoň na jednom stole. 

Jde o požadavek, který lze upravit v Rozpisem soutěže, ale jednotnné oblečení družstev by mělo být samozřejmostí a hrdostí 
klubu. Navíc nejde o velkou finanční zátěž. 



TTC Ostrava 2016 Celkově jsme nedosáhli na umístění, která jsme si před sezonou vytýčili. Počet družstev v 
Extralize mužů v počtu 10 je dostačující. Tento počet by bylo nutné zachovat i do budoucna. 
Zamyslel bych se nad nutností vysílání streamů každého zápasu. Jsem pro výběr TOP duelu 
každého kola-vysílala by ho ArenaSport. Klubové stream bych nechal dobrovolný. Pevně 
věřím, že by přišlo do heren/hal více diváků. Termíny bych rozšířil o možnost výběru hrát i o 
víkendu(so, ne).

TTC Říčany Spokojenost
TTC SIKO ORLOVÁ Bez připomínek
TTC Ústí nad Orlicí Dosáhnout úplnou spokojenost u všech družstev je nemožné, proto považujeme současný stav 

za optimální
Union Plzeň Bez připomínek - spokojenost
TTC Elizza Praha Spokojenost s počtem družstev, termíny i losem,

Bez připomínek 32
Spokojenost 66
Hrací podmínky - špatné 18
Počet družstev 4
Hrací prostor 1
Finanční odměny 1
Systém soutěží 5
Začátek utkání 2
Play off, out 7
los nepravidelnost 1
délka utkání, moc dlouhé 3
Míčky 12
Trenéři 1
Dresy 1
Ostatní, piný režim 1
Rozhodčí 1
TV stream 1

Zkrácené hodnocení

Nadstavba a play off:

Herní podmínky:

Rozhodčí:

Termíny:

Ostatní připomínky:

Klubové streamy jsou povinné od sezóny 2015-16. Bylo by škoda totu aktivitu ztratit, pokud by se stal dobrovolný, některé kluby 
by utkání nevysílala a o moc víc diváků do haly by taky nepřišlo. Termíny jsou záležitosti všech zástupců extraligových klubů. V 
sezóně 2016-17 se na VH APK rozhodlo, že se bude hrát jen v pátky. Čtvrtky jsou vyhrazené pro TV utkání. Výběr jen 
atraktivních utkání? Určitě dobrý nápad s využitím (přžesunem) finančních prostředků za TV utkání jiným směrem.

Celkově lze říci, že i když většina týmů vyjadřuje spokojenost s řízením soutěží, existují určité oblasti, které by mohly 
být vylepšeny, jako jsou herní podmínky, termíny utkání, systém utkání nebo pravidla.

Většina účastníků vyjadřuje spokojenost s průběhem základní části a počtem družstev. Existují však názory na rozšíření počtu 
týmů v ženských ligách a snížení počtu skupin v 1.lize žen na jednu s 12 účastníky.

Hrací podmínky se různí podle heren, některé jsou kritizovány kvůli nedostatečným rozměrům nebo špatnému osvětlení.

Někteří mají připomínky k posuzování rozhodčích, včetně obav z necitlivého a selektivního posuzování situací.

Někteří mají připomínky k termínům utkání, zejména k utkáním ve státní svátky uprostřed týdne, množství změn.

Některé oddíly (kluby) mají připomínky k pravidlům, například k trestům za nastoupení v neúplných sestavách, nebo k otázkám 
kvalifikace trenérů, kvality míčků apod.

Někteří preferují hru bez nadstavby a chtějí, aby sezóna skončila dříve. Play off by mělo navazovat co nejdříve po skončení 
základní části.

Základní část a počet družstev:



ODDÍL (KLUB) 129 LIGOVÉ SOUTĚŽE - NÁVRHY
Zpracoval Miroslav Henžel
AC Sparta Praha Viz výše + když už se musí hrát nadstavba, tak by bylo asi zajímavější, kdyby play off hráli proti 

sobě týmy z jiných skupin. 2. liga česká větev proti moravské větvi. Tým z 3. ligy A proti týmu z 
3. ligu B a tak dále. 
Zkrátit utkání u mužů.4 proti 4 do 10 vítězného bodů při vyrovnaném zápase je na 5 hodin.

DTJ Hradec Králové družstvo= 3 hráči (doposud 4), tím i změna systému

HB Ostrov Změnit systém zápasy jsou strašně dlouhé, rozhodčí povinní až od druhé ligy mužů a od první 
ligy žen 

Klub stolního tenisu Bohnice Až na opakující se požadavek delegování rozhodčích i do 3LM nemáme připomínky

KST Apollo Ústí nad Labem Bez připomínek
KST Blansko Ponechat stávající stav, spokojenost
KST Dolní Němčí Bez připomínek
KST Holice Zachovat play off
KST Kalich Litoměřice návrh na postup z 2. ligy žen bez play off, z prvního místa

KST Karlovy Vary Nemáme žádné návrhy
KST Klatovy Vítěz dlouhodobé části (skupiny) by měl rovnou postoupit do extraligy či baráže o extraligu. 

Nehrát finálové utkání ve skupině.  Hráčky mohou být po sezóně zraněné, nemocné. Toto může 
degradovat výsledek celé sezóny, i když bude první tým po celou dobu dominantní. 

KST Slezan Opava nic bych neměnil
KST Sokol Znojmo-Orel 
Únanov

zkrátit dobu play-off

play off

KST Zlín Play-off bych dal dříve po skončení soutěží, měsíc je dlouhá doba. Jinak systém funguje skvěle. 

Je potřeba hrát ve druhé lize play off? Rozumím, že například v extralize, možná i v první lize 
jsou zápasy divácky atraktivní. Ale co jsem měl zprávy od hráčů v naší druhé lize, nikomu se do 
play off moc nechtělo.

KST ZŠ VYŠŠÍ BROD Bez připomínek
KT Praha Z mé strany již nezajímavé.
Lokodepo Liberec play-off je OK
MH stolní tenis Ostrava Navrhovali bychom opět hrát utkání ve dvojičkách.
MK Řeznovice muži bez připomínek, ženy - doporučujeme sloučení 1.ligy do jedné skupiny, optimální počet 

účastníků - Extrlaliga (10). 1.liga (12, 2.liga (3x12)

MSK Břeclav extraliga žen - hrát ve dvojičkách, play off hrát do 5. bodu na 2 stolech; 2. liga - bez připomínek

PINK! Liberec Bez připomínek.
SF SKK EL NIŇO PRAHA navrhujeme play-off prní dva týmy, bez play-out

SK - Svinov Hrát 14 zápasů, za stavu 7:7 odehrát 1 rozhodující zápas.
SK Dobré Místo návrhů na změny v organizaci by bylo vhodnější dané dodržovat. K play off se vyjadřovat 

nebudu, když ještě nezačalo.

Děkujeme za návrhy. Návrh play off je zajimavý, ale chce větší diskusi. Zkrácení bude zavedeno na zkoušku.

Změna tímto směrem není plánována, ale děkujeme za návrh.

Zkrácení utkání do 8 bodu je reálné. V případě, že rozhodčí si plni své povinnosti a je nestranný je jeho přítomnost důležitá pro 
udržení disciplíny a spravedlnosti.

Delegování rozhodčí pro 3.ligu není v současnosti reálné z důvodu jejich nedostatků.

Děkujeme, v současnosti přetrvává názor na zachování play-off.

Děkujeme, v současnosti přetrvává názor na zachování play-off.

Nutné upřesnit.

V letošní sezóně bylo play-off posunuto z důvodu MČR dospělýc, Velikonoc a MČR U21. Většinový názor je na zachování play 
off.

Myšlenka jedné skupiny 1.LŽ je z hlediska výkonnosti optimální, ale v současnosti není pro tento model většinový názor. K 
případné změně je nutné, aby tento názor sdílely, alespoň první celky v 1. lize. Případná diskuse k vrácení  jedné skupiny je 
reálná.

EL kluby mají možnost navrhovat změny, které na základě souhlasu ostatních jsou zapracované.

Děkujeme za názor, budeme s ním pracovat do nadcházejících sezón.

V letošní sezóně bylo v ELŽ celkem 40 změn termínů. Kluby mají možnost se dohodnou na předehrávkách a letos bylo 
umožněno si před zahájením soutěže dohodnout individuální změny. Zavedením jednoho utkání o víkendu, mělo mít vliv na 
pravidelnost, což se ukázalo jako nereálné. 



SK Domeček Soběslav Návrhy na změny systému nemáme, doporučujeme ponechat play-off, zavést play-out. 
Vzhledem k počtu 5 skupin ve 3. lize by bylo dobré zavést kvalifikaci mezi vítězi krajských divizi 
o 10 postupových míst. U žen systém vyhovuje.

SK Přerov 1908 Nemáme. Jen je zapotřebí zhodnotit play - off v nižších soutěžích.

SK Štětí Bez připomínek
SKC Zruč nad Sázavou chybí Play out, alespoň částečné

SKP Sever Ústí nad Labem Rozšířit počet družstev na 12 jak v extralize žen, tak i v 1.lize žen.

SKST Děčín bez připomínek systém vyhovuje
beze změn
Posun začátku druhé poloviny sezóny alespoň o týden.

SKST Havířov Zkrátit utkání 1.-3.ligy mužů, hrát do osmého vítězného bodu (zrušit poslední čtvrtou sérii 
dvouher)  

SKST Hodonín Ligové soutěže mužů - systém klidně 4 proti 4, ale každý max 3 dvouhry -> 8. bod vítězný, 
případně remíza 7:7. Příliš dlouhá utkání, přes 4 hodiny se jezdí možná tak na kole.

Ligové soutěže žen - vše asi ok, viz. výše, jen jedna 1. liga (možná zavést 12 družstev a tím 
pádem rozšířit i 2. ligy na 12 družstev)
Extraliga žen - ok, play-off ještě budeme řešit, ale celá sezona jeden systém, play-off do 4 bodů 
na jednom stole je nesmysl, viz výše délka utkání, muži od tohoto systému z důvodu délky 
utkání upustili. Takže buď dva stoly do 6 bodů, nebo jeden stůl do 3 bodů.

SKST Chodov Stávající podoba ELM je akceptovatelná, základní část a play-off je ok, superfinále hodnotíme 
velmi pozitivně. 
Jsme pro zrušení povinnosti v rozpisu ELM, aby cizinec musel splňovat 2letý pobyt v ČR a 
odehrání nejméně 40 % z celkového počtu utkání. Bude-li hráč na soupisce od začátku sezóny, 
jsme proto, aby jeho účast v play-off nebyla omezena. 

SKST Liberec ponechat současný systém
Zachovat stávající systém

SKST Vlašim Menší počet týmů v 1LŽ (v případě A a B skupin) -  případná základní část vícekolová v rámci 
skupiny a následně vrchní a spodní půlka tabulky napříč skupinami (a tedy i regiony).

SKUŘ Plzeň Bez připomínek
Sokol Plzeň V. Změnit u žen bodování do tabulky v lize za zápasy - výhra 4 body, remíza 2 body a prohra 1 bod 

ST EUROMASTER Kolín Návrat k play off je krok správným směrem. Doplnění o play out by výrazně pomohlo k celkové 
regulérnosti soutěží, která není stále tam kde by jí snad většina chtěla mít . 

STC Slaný play off je výhoda pro větší oddíly, uhrají 4.místo a pak to nabyjou na play off. To je život
SVS Hradec Králové Bez připomínek
TJ Sokol PP Hradec Králové Byl bych pro rozšíření postupových míst do Extraligy mužů z 1. ligy mužů. Nyní mají právo 

pouze finalisti play-off 1. ligy. Můj návrh je rozšířit to na celou 1. ligu s právy dle pořadí po play-
off. 1. liga je již na takové úrovni, že prakticky všechny kluby jsou podle mého schopny zajistit 
kvalitní extraligovou sestavu.

T.J. Sokol Chrudim Bez připomínek
T.J. Sokol Vsetín Bez připomínek
Table Tennis Club Koral 
Tišnov

zrušit play-off

že hráč bude na soupisce od začátku roku neznamená, že tu ve skutečnosti bude. Konferencí bylo přijato opatření pro občany 
EU s pobytem na území EU. Opatření lze uplatnit pro cizince, kteří nemají 2 letý pobyt v ČR.

Systém 1.ligy žen bude určitě diskutován. Děkujeme za návrh.

Není v plánu měnit bodování.

V současnosti zatím play off. Play out je v diskuzi.

Tento bod je nutné řešit na APK.

Děkujeme za návrhy.

Hodnocení play off v nížších soutěžích bude provedeno.

Zvažuje se, v nadcházející sezóně zatím ne.

Nutná změna SŘ, v ELŽ se o této možnosti neuvažuje,

Posun začátku 2.poloviny není vždy reálný z důvodů chybějícíhch termínů pro soutěže a pro BTM.

Zkrácení utkání do 8. bodu je reálné.

Zkrácení utkání do 8. bodu je reálné.

ELŽ se bude řešit na schůzce. 1LŽ jedna skupina a 12 družstev je na větší diskusi.



TJ Agrotec Hustopeče Dnes je již naprosto neúnosné, aby utkání trvala více než 4 hodiny, je to nekomfortní, pro hráče, 
diváky, rozhodčí. Rozhodnout o hraní do 8 vítězného bodu. Nedělat průzkumy, prostě nařídit a 
po roce se uvidí, nic se nemůže pokazit. Všechny sporty zkracují, jenom my jedeme pořád 
stejně. Na play-off se nás taky nikdo neptal a nařídilo se. Tak proč toto také nenařídit. Družstva 
jsou tak vyrovnaná, že délka utkání se nikdy nemůže zkrátit a nelze brát statistiku délky utkání, 
kterou zkreslí dva celky, které byly poslední. Play-off zrušit - prodlužuje sezonu, termíny nejsou, 
hráli jsme 17.3. poslední kolo a další utkání budeme hrát 1.5. To nemá žádnou návaznost na 
dlouhodobou soutěž, podívejme se na jiné sporty, dohraje se soutěž a play-off ihned navazuje, 
my nemáme termíny a chceme to hrát. Za nás to je špatně.

TJ AŠ Mladá Boleslav Vyhovuje současný stav
TJ AVIA Čakovice Bez připomínek
TJ ČZ Strakonice Nejsou.
TJ Dobřany Stávající systém soutěže lze považovat za vyhovující.
TJ Holásky Bez připomínek
TJ Jiskra Heřmanův Městec zachovat play off

TJ Lomnice Dbát na spravedlivější los (viz hodnocení)

TJ Ostrava KST Vrátit se v extralize žen na systém dvou utkání za víkend,play- off hrát stejně jako se hrálo 
celou sezonu.

TJ Ostrava MH Vrátit se v extralize žen na systém dvou utkání za víkend,play- off hrát stejně jako se hrálo 
celou sezonu.

TJ Slavoj Polná Netýkalo se nás. Systém soutěže asi v pořádku, nemáme, co bychom měnili. Určitě by se 
hodilo podobně jako letošní zavedení play off využití i play out, které by prodloužilo sezonu a 
udělalo zajímavější i týmům na konci tabulky.

TJ Slavoj Praha Vzhledem k nedostatku termínů a častým kolizím s mládežnickými akcemi navrhuji hrát soutěže 
1. - 3.LM a 1. - 2.LŽ bez play off a play out

TJ Sokol Bor Play off navazující hned po 14 dnech po ukončení základní části. 
TJ Sokol Borová  dle mého stačilo by hrát na 14 konečných záp.

TJ Sokol Brušperk Sjednocení míčků (stejná značka)

TJ Sokol Čechovice Bez připomínek.
Tj Sokol Děhylov Bez připomínek
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2 Bez připomínek

TJ Sokol Lanžhot Bez připomínek 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště Zachovat play off.

TJ Sokol Stěžery Dostačující základní část - play off mělo by zůstat pouze v extralize/1.lize, případně hrát pouze 
mezi top 2 družstvy o postup. 

TJ Sokol Stodůlky nehrát play off - kdo vyhraje, automaticky postoupí do vyšší soutěže (družstvo celou sezónu 
poctivě odehraje, pak mu na play off onemocní klíčový hráč a vše je ztraceno)

TJ Sokol Studená I. Souhlasíme s letošním modelem, s nadstavbou. Končit ale finálem až začátkem května je příliš 
pozdě.

TJ Sokol Šarovy Bez připomínek.
TJ SOKOL ŠTÍTY Doporučil bych soutěž 2LŽ rozšířit na 12 družstev

TJ Sokol Vodňany - vše již uvedeno v kapitole: ligové soutěže - zhodnocení
TJ Sokol Vsetín K systému nejsou připomínky. Jen by bylo dobré využívat vrchní rozhodčí z domácího oddílu.

Tj Spartak Pelhřimov Spokojenost s play off 4 družstev. Nic bych neměnil. 
TJ Tatran Hostinné Systém OK
TJ Tatran Sedlčany Neměnit.
TJ TESLA Pardubice Navrhujeme zkrátit soutěže: buď soutěž jen se třemi hráči, anebo ideálně se čtyřmi hráči na 3 

série zápasů (bylo už vloni navrhovano). Playoff navrhujeme jen pro 2 družstva. 

Konec sezóny byl ovlivně MČR, Velikonocemi a dalšími MČR U21.

Změna vyžaduje schválení Konferencí

Se zkrácením se počítá, play off zatím beze změn (4 družstva).

Děkujeme za názor. Zkrácení do 8 bodu bude od nadcházející sezóny. Play off se vrátilo ze stavu před Covidem, jen se 
rozšířilo na první 4 týmy.

Los je daný Bergerovými tabulkami, už se přehazuje 1.kolo jako poslední. Podmínky losu musí být vhodné i pro nižší svazy. V 
současnosti není jiný systém pro los než Bergerovy tabulky.

Systém v ELŽ si mohou kluby navrhnout. Pokud převládná většina, lze změnu akceptovat.

Bude upraveno od nadcházející sezóny

Není reálné.



TJ TŽ Třinec Systém soutěže vyhovuje.  
TT Moravský Krumlov doporučujeme sloučit obě skupiny 1.ligy žen do jedné, za optimální počet týmů považujeme 

Extraliga (10), 1.liga (12), 2.liga 3x12

TTC Bělá pod Bezdězem Bez připomínek
TTC Frýdlant Umožnit DOVZ:VDD tak jako v divizi, play off nehrát.

TTC Hrádek nad Nisou S aktuálním systémem souhlasíme.
kvalifikaci by měli hrát jen první dva kluby dlouhodobé části

TTC KARLOVARSKO 2020 
Cheb

Bez připomínek

TTC Kovářov Bez připomínek
Bez připomínek

TTC Litoměřice Již jsme psali mnohokrát a byla k tomu i anketa v minulosti. Za nás je nesmysl ve 2.lize, 3.lize 
hrát systémem do 10ti vítězných bodů. Drtivá většina jsme "hobíci", kteří chodí normálně do 
zaměstnání a o víkendu nezřídka hrajeme včetně čtyřrher 10 zápasů. Šílené. Profíci v extralize, 
kteří mají čas na regeneraci a profi přípravu, odehrají 1 zápas za víkend. Na hlavu postavené. 
Přiznáme ale, že svaz dal šanci na změnu a ku našemu překvapení, nadpoloviční většina 
hlasujících hlasovala pro stávající systém. Možná bychom tedy mohli hlasovat znovu.

TTC MS Brno A Se zmíněným systémem jsme spokojené, proto nemáme žádné návrhy.
zamyslet se nad možností lehce zkrátit délku utkání - např 3 dvouhry na hráče místo 4....počet 
hráčů zachovat
Žádné 
Nemáme žádné návrhy na zlepšení
Bez připomínek

TTC Ostrava 2016 Navrhuji dobrovolný multiball. Dále také navrhuji, aby rozhodčí zasílali faktury přímo na Komisi 
rozhodčích, resp. ČAST a těm by byly vypláceny přímo finance na účet(ne jako doposud).

TTC Říčany Některé zápasy příliš dlouhé. Hát např. 14 zápasů (jen 3 rotace), do 8 bodů nebo 7:7
TTC SIKO ORLOVÁ Vítěz soutěže at má přímý postup
TTC Ústí nad Orlicí Zachovat současný stav.
Union Plzeň Bez připomínek
SKST Baník Most Bez připomínek
TTC Elizza Praha Obnovení Play off bereme jako dobrou volbu, play out nezavádět, kvalifikace v pořádku. Dále 

bychom byli rádi, kdyby se i ve 2. lize sjednotila podmínka jednotných dresů se 3. ligou - tj. 
stejný dres ve čtyřhře a první dvouhře, poté libovolný. V amatérské soutěži mít pro každého 
hráče 8 dresů (4 na sobotu + 4 na neděli) je zbytečný náklad.

Děkujeme za odpovědi. 

Multiball je záležitosti APK. Fakturace rozhodčích přímo rozhodčími na asociaci je v závislosti na množství momentálně 
nereálná. 

Pro nadcházející sezónu se změna ohledně dresů neplánuje.

Viz odpověď u MK Řeznovice

Dohodu umožňuje SŘ. Povinnost vrchního rozhodčího je daná rozpisem soutěže, tato podmínka se pro nadcházející období 
měnit nebude. Play off zůstává beze změny.

Rozdílné návrhy z jednoho klubu.



Play off, out, kvalifikace 32 = 35%
Bez připomínek, zachovat 
současný stav apod.

44= 48%

Délka utkání 12 = 13%
Dvojičky v ELŽ 3 = 3,3%
Navýšení družstev LŽ 6 = 6,6%
Rozhodčí 1 = 1,1%
Ostatní 3 = 3,3%
Systém 4 = 4,4%
Míčky 1 = 1,1%
Dresy 1 = 1,1%

Zkrácení utkání mužů 4 návrhy zmiňují zkrácení utkání u mužů, 1 návrh navrhuje snížení počtu hráčů v družstvu, 7 
návrhů se týká změn délky zápasů, včetně různých aspektů jako počet her, počet hráčů a délka 
zápasu.

Play-off, play-out 13 návrhů podporuje zachování play-off, 7 návrhů je play of zrušit, 2 návrhy jsou hrát play off 
jen mezi 2 družstvy, 3 návrhy navrhuji zavedení play-out, 1 návrh navrhuje, aby nebylo play-out 
zavedeno

SEZNAM VYSEPAROVANÝCH NAVRHŮ

Celkem 12 návrhů se týká tématu změn délky zápasů, zkrácení utkání a podobně.

Celkem tedy 32 návrhů se týká tématu play-off a play-out. Z těchto návrhů vyplývají různé preference ohledně toho, 
zda by mělo být play-off zachováno, zrušeno nebo rozšířeno, a zda by mělo být zavedeno play-out pro určité soutěže.

V návrzích bylo 17x Bez připomínek, 6x spokojenost, 11x zachovat současný stav, 10x nemáme žádné připomínky 
nebo systém je OK.

Celkově lze říci, že zpětná vazba obsahuje různé návrhy a názory na různé aspekty soutěží. Někteří účastníci jsou spokojeni se 
současným stavem a systémem soutěží a nepřinášejí žádné konkrétní návrhy na změny. Na druhou stranu existují i návrhy na 
různé úpravy, jako je zkrácení délky utkání v soutěžích mužů, změny v systému play-off a play-out, úpravy počtu hráčů v 
družstvech, zavedení dvojíček v extralize žen a další organizační změny.



ODDÍL (KLUB) ČESKÝ POHÁR - ZHODNOCENÍ

AC Sparta Praha Nenapádá mě žádná výhrada.
AC Sparta Praha Ok
DTJ Hradec Králové neúčastnili jsme se - nehodnoceno
HB Ostrov Až na dvě druhé místa ok :-)
Klub stolního tenisu Bohnice Neúčastnili jsme se
KST Apollo Ústí nad Labem nehrajeme
KST Blansko Neúčastníme se. Bez připomínek.
KST Dolní Němčí Bez připomínek
KST Holice Neucastnime se
KST Kalich Litoměřice bez připomínek
KST Karlovy Vary Poháru jsme se neůčastnili
KST Klatovy Poháru jsme se účastnily. Skupinový systém nám vyhovoval. Celková spokojenost s místem 

akce a organizací. Bohužel se jako vždy akce účastnilo málo týmů.

KST Slezan Opava neúčastníme se, tudíž bez komentáře
KST Sokol Znojmo-Orel 
Únanov

lepší volit vzdálenost soupeřů

KST Sokol Znojmo-Orel 
Unanov 

ok

KST Zlín Nehrál jsem 
KST Zlín Nehráli jsme, nevím
KST ZŠ VYŠŠÍ BROD Bez připomínek
KT Praha Z mé strany již nezajímavé.
Lokodepo Liberec neúčastníme se
MH stolní tenis Ostrava Umístění opět odpovídalo možnostem.
MK Řeznovice muži bez připomínek, ženy - neatraktivní, zbytečná soutěž

MSK Břeclav bez připomínek
PINK! Liberec Bez připomínek.
SF SKK EL NIŇO PRAHA celková spokojenost
SK - Svinov Hrajeme, jsme spokojeni.
SK Dobré Naše ženské družstvo se pravidelně účastní. To asi 95% týmů napsat nemůže. Bohužel musím 

opět vyslovit nespokojenost. Ale to se opakuji již mnoho let a je to stále stejné - při stávajícím 
systému mizerná účast. Začínám si myslet že to někomu vyhovuje.

SK Domeček Soběslav neúčastníme se
SK Přerov 1908 Český pohár se snažíme nehrát, hrají pouze ti, kteří si to výslovně řeknou. Hráči už jsou 

přetížení soutěžemi a turnaji

SK Štětí bez připomínek - spokojenost
SKC Zruč nad Sázavou žádné
SKP Sever Ústí nad Labem Účast v ČP žen bez přípomínek, spokojenost s průběhem soutěže.
SKST Děčín nezúčastnili jsme se
SKST Děčín nehodnotím - neúčastníme se
SKST Děčín Bez účasti v Českém poháru
SKST Havířov bez vyjádření 
SKST Hodonín asi OK
SKST Chodov S naší účastí jsme byli spokojeni. Finále v Havlíčkově Brodě bylo zcela dostačující a adekvátní 

typu soutěže. Zapřemýšlet by se opět mohlo nad odměnami pro nejlepší týmy. 

SKST Liberec neúčastnili jsme se
SKST Liberec V sezóně 23/24 jsme se neúčastnili
SKST Vlašim Českého poháru jsme se neúčastnili
SKUŘ Plzeň Bez účasti
Sokol Plzeň V. Bez připomínek 
ST EUROMASTER Kolín V posledních letech se neúčastníme.
STC Slaný nehráli jsme
SVS Hradec Králové Bez připomínek.
TJ Sokol PP Hradec Králové Spokojenost.

Zpracoval Václav Drozda

Děkujeme

Účastnící jsou zařazeni do skupin podle územních vzdáleností, dále aby spolu nehrála družstva, která jsou spolu v mistrovské 
soutěži a nejsou ze stejmého kraje. Pak už je výběr soupeřů minimální.

Děkujeme, nikoho nenutíme

Děkujeme, odměny jsou proti jiným soutěžím nadsardantní .

Odpověď u ČP Návrhy

Odpověď u ČP Návrhy



T.J. Sokol Chrudim - bez účasti
T.J. Sokol Vsetín Bez připomínek
Table Tennis Club Koral 
Tišnov

nehráli jsme

TJ Agrotec Hustopeče nehráli jsme
TJ AŠ Mladá Boleslav Bez účasti, bez připomínek
TJ AVIA Čakovice Bez připomínek
TJ ČZ Strakonice Neúčastníme se.
TJ Dobřany Českého poháru jsme se nezúčastnili z důvodu nezájmu hráčů.

TJ Holásky N/A
TJ Jiskra Heřmanův Městec bez připomínek, spokojenost
TJ Lomnice družstvo se nezúčastnilo
TJ Ostrava KST českého poháru jsme se nezúčastnili
TJ Ostrava MH českého poháru jsme se nezúčastnili
TJ Slavoj Polná Českého poháru jsme se účastnili a byli jsme se vším spokojeni. Volíme na úvod skupinovou 

část. Bereme pohár jako kvalitní přípravu před sezónou a tento účel plní na výbornou.

TJ Slavoj Praha Bez připomínek.
TJ Sokol Bor Neúčastníme se. 
TJ Sokol Borová nehralo se
TJ Sokol Brušperk Bez připomínek
TJ Sokol Čechovice Neúčastnili jsme se.
Tj Sokol Děhylov Nehráli jsme
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2 bez připomínek
TJ Sokol Lanžhot Bez připomínek 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště Myslím, že český pohár by neměl mít dvě větvě ale pouze jednu.

TJ Sokol Stěžery Dobrá příprava před sezónou i s hráči mimo úroveň své soutěže. 

TJ Sokol Stodůlky neúčastnily jsme se
TJ Sokol Studená I. Nestartovali jsme .
TJ Sokol Šarovy Bez připomínek.
TJ SOKOL ŠTÍTY Pro nemoc hráček jsme byli nuceni družstvo žen odhlásit z Českého poháru.
TJ Sokol Vodňany Na můj vkus jsme začínali hrát pohár moc brzo a měli jsme být nasazeni o nějaký level dál. 

Týmy z první ligy jsou nasazeni a začínají hrát s týmy na úrovni 2.ligy. Extraliga je nasezena a 
začíná hrát s týmy až na úrovni 1.ligy. My z 2. ligy jsme tuto sezónu začínali s týmem na úrovni 
divize, poté 3.liga, 2.liga, 1.liga, extraliga. Měli jsme být nasazeni a začínat hrát až s 3.ligou.

TJ Sokol Vsetín Spokojenost - žádné připomínky
Tj Spartak Pelhřimov Dobry pro rozhraní před sezónou. Spokojen. 
TJ Tatran Hostinné Skupinový systém považujeme za výhodnější - 1 termín + 1 místo konání + možnost zahrát si 

více zápasů s různými soupeři, kteří se běžně nepotkají

TJ Tatran Sedlčany Neúčast.
TJ TESLA Pardubice Bez připomínek 
TJ TŽ Třinec Jelikož jsme se dostali až mezi 8 družstev a měli jsme možnost si zahrát proti extraligovému 

družstvu, tak s Českým pohárem panuje spokojenost. Hracím místnostem nemáme co 
vytknout. 

TT Moravský Krumlov muži ok, ženy - nefunkční, neatraktivní, zbytečná soutěž

TTC Bělá pod Bezdězem nehrajeme - bez připomínek
TTC Frýdlant nehrajeme
TTC Hrádek nad Nisou Poháru jsme se nezúčastnili, nemáme co hodnotit.
TTC Hrádek nad Nisou nehráli sme a snad ani hrát nechceme/moc termínů-a hala pronájem nelze dopředu vědět a 

placení/

TTC KARLOVARSKO 2020 
Cheb

nezúčastnili jsme se

TTC Kovářov nehrály jsme ho 

Děkujeme

Rozumíme vaší situaci

Odpověď u ČP Návrhy

Děkujeme za názor, ale nevíme důvod této připomínky.

Děkujeme

Účastnící jsou zařazeni do skupin podle územních vzdáleností, dále aby spolu nehrála družstva, která jsou spolu v mistrovské 
soutěži a nejsou ze stejmého kraje. Pak už je výběr soupeřů minimální.

Děkujeme

Děkujeme, nikoho nenutíme

Děkujeme



TTC Kovářov n/a
TTC Litoměřice Neúčastníme se - i z důvodu výše uvedeného - nadměrný počet zápasů v ligových soutěžích.

TTC MS Brno A Nezúčastnily jsme se.
TTC MS Brno A zbytečná soutěž pro týmy 2-3. ligy

TTC MS Brno B Nehráli jsme.
TTC MS Brno B Nezúčastnily jsme se 
TTC MS Brno C Družstvo pohár nehrálo
TTC Ostrava 2016 Neúčastnili jsme se.
TTC Říčany Neměli jsme zájem, už tak je dost zápasů

TTC SIKO ORLOVÁ Bez připomínek
TTC Ústí nad Orlicí  V této soutěži jsme nestartovali
Union Plzeň bez připomínek - spokojenost
SKST Baník Most nezúčastnili jsme se
TTC Elizza Praha Spokojenost s ČP zejména s možností hrát na začátku skupinu. Pokud opět nebude v kolizi s 

BTM mládeže, rádi se opět zúčastníme.
Děkujeme

Děkujeme, nikoho nenutíme

Děkujeme za názor

Děkujeme za názor



ODDÍL (KLUB) ČESKÝ POHÁR - NÁVRHY
Zpracoval Václav Drozda
AC Sparta Praha Nenapadají mě žádné podněty. 
AC Sparta Praha Ok
DTJ Hradec Králové žádné
HB Ostrov Už jsme posílali návrh udělat galavečer ST , ale bez reakce ani nikomu nestálo za to říct 

polibte nám 

Klub stolního tenisu Bohnice Nemáme
KST Apollo Ústí nad Labem bez návrhu
KST Blansko Neúčastníme se. Bez připomínek.
KST Dolní Němčí Bez připomínek
KST Holice Nic
KST Kalich Litoměřice bez připomínek
KST Karlovy Vary Nemáme žádné návrhy
KST Klatovy Bez připomínek
KST Slezan Opava nic
KST Sokol Znojmo-Orel 
Únanov

bez připomínek

KST Sokol Znojmo-Orel 
Unanov 

ok

KST Zlín Nehrál jsem
KST Zlín Nevím
KST ZŠ VYŠŠÍ BROD Bez připomínek
KT Praha Z mé strany již nezajímavé.
Lokodepo Liberec bez připomínek
MH stolní tenis Ostrava Nemáme připomínky
MK Řeznovice návrh na reorganizaci ČP žen jsme posílali před lety

MSK Břeclav ok
PINK! Liberec Bez připomínek.
SF SKK EL NIŇO PRAHA celková spokojenost
SK - Svinov Začít dříve, v srpnu.

SK Dobré Stále opakuji - chce to změnu systému, tedy min. v  ženské části ČP.

SK Domeček Soběslav žádné
SK Přerov 1908 Nemáme
SK Štětí bez připomínek
SKC Zruč nad Sázavou žádné
SKP Sever Ústí nad Labem Zvážit možnost účasti družstev z krajských soutěží ČP žen ( v případě existence soutěže v 

kraji, obdobně jako u mužů).

SKST Děčín bez připomínek
SKST Děčín bez připomínek
SKST Děčín Bez připomínek
SKST Havířov bez vyjádření
SKST Hodonín bez návrhu
SKST Chodov Bez návrhu. 
SKST Liberec žádný návrh
SKST Liberec nemám
SKST Vlašim Nemáme
SKUŘ Plzeň Bez návrhů
Sokol Plzeň V. Bez připomínek 
ST EUROMASTER Kolín Nemáme.
STC Slaný nevím
SVS Hradec Králové Bez připomínek.
TJ Sokol PP Hradec Králové Bez připomínek.
T.J. Sokol Chrudim - bez připomínek
T.J. Sokol Vsetín Bez připomínek
Table Tennis Club Koral 
Tišnov

nehráli jsme

STK žádný takový návrh nedostala

Návrhy k ČP žen každoročně zodpovědně projednáváme. Vázány jsou ale počtem přihlášených a jsme přesnědčeni, že ke 
zvýšení počtu účastníků by nevedly.

Návrhy k ČP žen každoročně zodpovědně projednáváme. Vázány jsou ale počtem přihlášených a jsme přesnědčeni, že ke 
zvýšení počtu účastníků by nevedly.

Nejsme si jisti, že by srpnové termíny vyhovovaly i družstvům  postupujícím z krajských kol.

Do II.stupně ČP žen se mohou přihlásit i družstva z krajů



TJ Agrotec Hustopeče bez připomínek
TJ AŠ Mladá Boleslav Bez připomínek
TJ AVIA Čakovice Bez připomínek
TJ ČZ Strakonice Nejsou.
TJ Dobřany Viz odpověď výše. 
TJ Holásky N/A
TJ Jiskra Heřmanův Městec Připomenout družstvům, které se přihlašují, že se ČP začíná před sezónou - zda mají 

dostatek hráčů, kteří chtějí hrát

TJ Lomnice bez připomínek
TJ Ostrava KST nemáme žádné pozměňovací návrhy.
TJ Ostrava MH nemáme žádné pozměňovací návrhy.
TJ Slavoj Polná Pokud jde o návrh - možná bychom uvítali po první skupinové fázi ještě jedno kolo, které bude 

skupinové, než se obě větve poháru spojí.

TJ Slavoj Praha Bez připomínek.
TJ Sokol Bor Nemáme. 
TJ Sokol Borová nemám
TJ Sokol Brušperk Bez připomínek
TJ Sokol Čechovice Bez připomínek
Tj Sokol Děhylov Žádné 
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2 Ne
TJ Sokol Lanžhot Bez připomínek 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště Pouze klasický KO systém.

TJ Sokol Stěžery Bez připomínek.
TJ Sokol Stodůlky -----
TJ Sokol Studená I. Nemám zkušenost, tedy ani podněty.
TJ Sokol Šarovy Bez připomínek.
TJ SOKOL ŠTÍTY Vzhledem k faktu, že jsme se Českého poháru nezúčastnili, nedokáži jeho průběh zhodnotit.

TJ Sokol Vodňany - viz bod výše 
TJ Sokol Vsetín Do rozpisu předesat jednotné míčky pro všechny účastníky

Tj Spartak Pelhřimov Žádné pripominky
TJ Tatran Hostinné OK
TJ Tatran Sedlčany Neúčast.
TJ TESLA Pardubice Bez připomínek 
TJ TŽ Třinec Bez připomínek
TT Moravský Krumlov návrh na změnu systému ČP žen jsme posílali před dvěma lety

TTC Bělá pod Bezdězem nehrajeme - bez připomínek
TTC Frýdlant nehrajeme
TTC Hrádek nad Nisou nemáme žádné
TTC Hrádek nad Nisou .....
TTC KARLOVARSKO 2020 
Cheb

nezúčastnili jsme se

TTC Kovářov nehrály jsme ho 
TTC Kovářov n/a
TTC Litoměřice Bez návrhů.
TTC MS Brno A Nezúčastnily jsme se.
TTC MS Brno A bez připomínek, celý oddíl se už snad 10 let neúčastní
TTC MS Brno B Žádné 
TTC MS Brno B Nezúčastnily jsme se 
TTC MS Brno C Družstvo pohár nehrálo
TTC Ostrava 2016 Final four je za nás v pohodě.
TTC Říčany Neměli jsme zájem, už tak je dost zápasů

TTC SIKO ORLOVÁ Bez připomínek
TTC Ústí nad Orlicí Bez připomínek
Union Plzeň bez připomínek
SKST Baník Most bez návrhu
TTC Elizza Praha Ponechat stávající.

Děkujeme za názor

OK

Návrhy k ČP žen každoročně zodpovědně projednáváme. Vázány jsou ale počtem přihlášených a jsme přesnědčeni, že ke 
zvýšení počtu účastníků by nevedly.

Děkujeme za názor. Téměř všechna družstva upřednostňují termíny ČP před zahájením mistrovských soutěží.

Děkujeme za návrh. V ČP jsme ale vázáni omezenými termíny

Děkujeme za návrh. Neznáme ale jeho důvod.

Celostátně nařídit jednotné míčky není v našiích možnostech.



ODDÍL (KLUB) SPORTOVNĚ TECHNICKÁ KOMISE ODPOVĚĎ
AC Sparta Praha
AC Sparta Praha
DTJ Hradec Králové ok
HB Ostrov
Klub stolního tenisu Bohnice V pořádku a bez připomínek
KST Apollo Ústí nad Labem
KST Blansko Bez připomínek.
KST Dolní Němčí
KST Holice Nic
KST Kalich Litoměřice bez připomínek
KST Karlovy Vary
KST Klatovy Bez připomínek
KST Slezan Opava
KST Sokol Znojmo-Orel 
Únanov
KST Sokol Znojmo-Orel 
Unanov 
KST Zlín
KST Zlín
KST ZŠ VYŠŠÍ BROD Skvělá spolupráce
KT Praha Bez komentáře
Lokodepo Liberec
MH stolní tenis Ostrava
MK Řeznovice
MSK Břeclav
PINK! Liberec
SF SKK EL NIŇO PRAHA bez připomínek
SK - Svinov Bez připomínek
SK Dobré  
SK Domeček Soběslav spolupráce velmi dobrá
SK Přerov 1908 STK s námi nekomunikuje, proto nemůžeme hodnotit. Je to na 

VV.
SK Štětí bez připomínek
SKC Zruč nad Sázavou ok
SKP Sever Ústí nad Labem
SKST Děčín výborná spolupráce
SKST Děčín velmi dobrá a rychlá  spolupráce při řešení všech možných 

problémů
SKST Děčín
SKST Havířov vynikající spolupráce
SKST Hodonín
SKST Chodov
SKST Liberec
SKST Liberec Bez připomínek, komunikace dobrá
SKST Vlašim
SKUŘ Plzeň
Sokol Plzeň V. 
ST EUROMASTER Kolín
STC Slaný ---
SVS Hradec Králové
TJ Sokol PP Hradec Králové
T.J. Sokol Chrudim -
T.J. Sokol Vsetín
Table Tennis Club Koral 
Tišnov
TJ Agrotec Hustopeče bez připomínek
TJ AŠ Mladá Boleslav
TJ AVIA Čakovice Bez připomínek
TJ ČZ Strakonice Bez připomínek.
TJ Dobřany Bez připomínek. 
TJ Holásky 
TJ Jiskra Heřmanův Městec
TJ Lomnice



TJ Ostrava KST
TJ Ostrava MH 
TJ Slavoj Polná
TJ Slavoj Praha
TJ Sokol Bor
TJ Sokol Borová
TJ Sokol Brušperk
TJ Sokol Čechovice 
Tj Sokol Děhylov 
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2 Bez připomínek
TJ Sokol Lanžhot 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště
TJ Sokol Stěžery
TJ Sokol Stodůlky
TJ Sokol Studená I.
TJ Sokol Šarovy Bez připomínek.
TJ SOKOL ŠTÍTY STK děkuji za férové posouzení situace, kdy jsme byli nuceni 

se z důvodu onemocnění hráček oddílu odhlásit z Českého 
poháru.

TJ Sokol Vodňany
TJ Sokol Vsetín Velmi dobrá spolupráce
Tj Spartak Pelhřimov 
TJ Tatran Hostinné ---
TJ Tatran Sedlčany
TJ TESLA Pardubice 
TJ TŽ Třinec Během sezóny jsme neřešili žádný problém takže jsme 

nemuseli kontaktovat žádný z úseků ČAST
TT Moravský Krumlov
TTC Bělá pod Bezdězem Bez připomínek
TTC Frýdlant
TTC Hrádek nad Nisou -
TTC Hrádek nad Nisou ...v pohodě.....snad jen není možné strpět ve funkcích svazu 

mít lidi ,kteří se namočili do veřejné ostudy.....a už vůbec ne- 
je mít v komisi mládeže....aspoń morální minimum by mělo být 
nepřekročitelné....

Připomínka není k STK

TTC KARLOVARSKO 2020 
Cheb

bez připomínek

TTC Kovářov
TTC Kovářov bez připomínek
TTC Litoměřice Bez výhrad.
TTC MS Brno A
TTC MS Brno A ok
TTC MS Brno B
TTC MS Brno B
TTC MS Brno C
TTC Ostrava 2016
TTC Říčany Spokojenost
TTC SIKO ORLOVÁ
TTC Ústí nad Orlicí
Union Plzeň
SKST Baník Most bez bližší komunikace
TTC Elizza Praha S fungováním spokojenost, jen bych preferoval, kdyby bylo 

možné dokumenty vydávat místo ve Wordu v pdf - hlavně 
rozpisy (letos Český pohár). Word nemají možnost všichni 
otevřít na mobilu nebo na tabletu.

Bude se vydávat v pdf.



ODDÍL (KLUB) REGISTRAČNÍ A INFORMAČNÍ KOMISE

AC Sparta Praha
AC Sparta Praha
DTJ Hradec Králové ok
HB Ostrov
Klub stolního tenisu Bohnice Bez připomínek
KST Apollo Ústí nad Labem
KST Blansko Bez připomínek.
KST Dolní Němčí
KST Holice Nic
KST Kalich Litoměřice bez připomínek
KST Karlovy Vary
KST Klatovy Bez připomínek
KST Slezan Opava
KST Sokol Znojmo-Orel 
Únanov
KST Sokol Znojmo-Orel 
Unanov 
KST Zlín
KST Zlín
KST ZŠ VYŠŠÍ BROD Bez připomínek
KT Praha Bez komentáře
Lokodepo Liberec
MH stolní tenis Ostrava
MK Řeznovice
MSK Břeclav
PINK! Liberec
SF SKK EL NIŇO PRAHA bez připomínek
SK - Svinov Bez připomínek
SK Dobré  
SK Domeček Soběslav spolupráce dobrá, zde by bylo dobré zavedení pozice regionálního manažera
SK Přerov 1908 Nemáme s ní žádný kontakt.
SK Štětí bez připomínek
SKC Zruč nad Sázavou ok
SKP Sever Ústí nad Labem
SKST Děčín bez připomínek
SKST Děčín bez připomínek
SKST Děčín
SKST Havířov vynikající spolupráce
SKST Hodonín
SKST Chodov
SKST Liberec
SKST Liberec Bez připomínek, komunikace dobrá
SKST Vlašim Této komisi děkujeme za vstřícnost.
SKUŘ Plzeň
Sokol Plzeň V. 
ST EUROMASTER Kolín umožnit přestupy, hostování, SS potvrzovat v systému pouze elektronicky (jako zápisy heslem) 

bez nutnosti tisku, razítkování, skenování, přeposílání .....

STC Slaný ----
SVS Hradec Králové
TJ Sokol PP Hradec Králové
T.J. Sokol Chrudim -
T.J. Sokol Vsetín
Table Tennis Club Koral 
Tišnov
TJ Agrotec Hustopeče bez připomínek
TJ AŠ Mladá Boleslav
TJ AVIA Čakovice Bez připomínek

Bohužel, v současnosti není možné umožnit elektronické potvrzování přestupů, hostování a SS pouze prostřednictvím 
zadaného hesla do systému, a to kvůli nedodržování pravidel některými funkcionáři. Takový postup by mohl vést k 
nedostatečnému zabezpečení a kontrole procesu. I když jsme nad tím uvažovali, budeme muset dodržovat stávající postupy 
(tisk, podpisování a razítkování, skenování a zasílání), aby byla zajištěna dostatečná transparentnost a sledovatelnost.

Zpracoval Miroslav Henžel



TJ ČZ Strakonice Bez připomínek.
TJ Dobřany Bez připomínek. 
TJ Holásky 
TJ Jiskra Heřmanův Městec
TJ Lomnice
TJ Ostrava KST
TJ Ostrava MH 
TJ Slavoj Polná
TJ Slavoj Praha
TJ Sokol Bor
TJ Sokol Borová
TJ Sokol Brušperk
TJ Sokol Čechovice 
Tj Sokol Děhylov 
TJ Sokol Jaroměř Josefov 2 bez připomínek
TJ Sokol Lanžhot 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště
TJ Sokol Stěžery
TJ Sokol Stodůlky
TJ Sokol Studená I.
TJ Sokol Šarovy Bez připomínek.
TJ SOKOL ŠTÍTY
TJ Sokol Vodňany
TJ Sokol Vsetín Dobrá spolupráce
Tj Spartak Pelhřimov 
TJ Tatran Hostinné ---
TJ Tatran Sedlčany
TJ TESLA Pardubice 
TJ TŽ Třinec 
TT Moravský Krumlov
TTC Bělá pod Bezdězem Bez připomínek
TTC Frýdlant
TTC Hrádek nad Nisou -
TTC Hrádek nad Nisou ...v pohodě....
TTC KARLOVARSKO 2020 
Cheb

bez připomínek

TTC Kovářov
TTC Kovářov bez připomínek
TTC Litoměřice Bez výhrad.
TTC MS Brno A
TTC MS Brno A v pořádku
TTC MS Brno B
TTC MS Brno B
TTC MS Brno C
TTC Ostrava 2016
TTC Říčany Spokojenost
TTC SIKO ORLOVÁ
TTC Ústí nad Orlicí
Union Plzeň
SKST Baník Most bez bližší komunikace
TTC Elizza Praha
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